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Älvsjö förvaltningshus 

Älvsjö stationsgata 21 

Närvarande      

Ordförande Christer Bentzer SPF  

Vice ordförande Inger Stenelo PRO § 1-5 

Ledamöter Hans-Erik Kristersson PRO  

 Ingrid Uddén PRO  

    

Tjänstgörande ersättare Britt Petersson SPF  

    

Ersättare Lillemor Tholander SPF  

 Ann-Christine Lindgren  PRO  

 Anders Friis PRO  

 Marianne Lindqvist SPRF  

    

Förhinder Evy Johansson SPF  

    

Tjänstemän 

 

Carin Berg, sekreterare 

Eva Frykler, verksamhetsområdeschef 

Anette Strömberg, enhetschef, § 1-2 

 

Paragrafer 

 
§  1 - 8 

Dag för justering 

 
2015-06-15 

Protokollet delges Stadsdelsnämnd och förvaltning 

Pensionärsrådet 

KS pensionärsråd 

Älvsjö servicehus 

 

 

……………………………..             ……………………………… 

Christer Bentzer  Ingrid Uddén 

Ordförande                                         Ledamot 

 

………………………………. 

Carin Berg 

Sekreterare  
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§ 1 

Val av justerare och tid för justering 

 

Ledamoten Ingrid Uddén utsågs att tillsammans med 

ordföranden Christer Bentzer justera dagens protokoll vilket 

ska ske måndagen den 15 juni. 

 

§ 2 

Information om stadsdelsnämndens verksamhet för äldre 

 

Anette Strömberg, enhetschef, informerade om enhetens 

organisation och hur man arbetar med handläggning av 

ärenden och genomförande av insatser. 

 

§ 3  

Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll från rådets sammanträde 2015-05-12 

justerats den 15 maj. 

 

§ 4  

Anmälan av inkomna handlingar 

 

1. Kommunstyrelsens pensionärsråd, protokoll 2015-05-12 

 

2. Inbjudan från Äldrecentrum till seminarium den 8 juni 

med tema ”Minnet och hjärnan: Är aktivt åldrande smart 

åldrande? 

 

3. Tvärpolitiska gruppen för trafik-, miljö- och planfrågor, 

minnesanteckningar 2015-05-27. 

 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2015-06-17, § 5-7 

 
§ 5  

Svar på medborgarförslag om regnskydd på hundgården i 

Solberga 

 

Medborgarförslaget innehåller förslag om att sätta upp någon 

form av regnskydd för hundägare vid hundrastgården i 

Solbergaskogen. Förvaltningen bedömer inte att behovet av 
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regnskydd vid hundrastgården är så stort att det ska 

prioriteras i nämndens begränsade investeringsbudget för 

parker. Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget avslås. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-05-26. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 6 

Svar på revisionskontorets årsrapport 2014 

 

Revisionskontorets årsrapport 2014 för Älvsjö 

stadsdelsnämnd visar sammanfattningsvis att Älvsjö 

stadsdelsnämnd i allt väsentligt har bedrivit verksamheten på 

ett ändamålsenligt sätt och från ekonomisk synpunkt 

tillfredsställande sätt. Nämndens interna kontroll bedöms ha 

varit tillräcklig och bokslut och räkenskaper är i allt 

väsentligt rättvisande. Förvaltningen delar i huvudsak 

revisionskontorets bedömningar i rapporten och redovisar 

vilka åtgärder som vidtagits eller som kommer att vidtas. 

 

Revisorerna tillstyrker att Älvsjö stadsdelsnämnd och dess 

ledamöter beviljas ansvarsfrihet. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-05-29. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 7 

Remiss av detaljplan för utbyggnad Kämpetorpsskolan, 

idrottshall och förskola 

 

Förlaget till ny detaljplan omfattar Kämpetorpsskolan som 

ska byggas ut med högstadium, en ny förskola med sex 

avdelningar, en ny idrottshall med två fullstora spelplaner och 

konstgräs på Kämpetorps bollplans 11-mannaplan.  

 

Förvaltningen är mycket positiv till planen i sin helhet men 

har några synpunkter. Den nya skolbyggnaden mot 

Älvsjövägen kan läggas närmare vägen för att skapa en större 

skolgård. Den nya skolbyggnaden mot Solbergaskogen 

behöver få ett justerat läge för att skona de gamla ekarna och 
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inte skapa en otrygg passage för gående bakom skolan. 

Trafiksituationen vid den nya angöringsgatan till skolan 

riskerar att bli rörig vid lämning och hämtning av barn. Det 

finns endast ett fåtal parkeringsplatser för besökare till 

idrottshallen och bollplanen vilket kommer att belasta 

kringliggande gator.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-05-28. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ställer sig bakom 

förvaltningens förslag till beslut. Rådet vill särskilt 

understryka behovet av att kunna utnyttja skollokalerna även 

för andra ändamål. Det finns ett stort behov av 

samlingslokaler i stadsdelen.  

 

Rådet förutsätter också att barnperspektivet beaktas i 

planeringen och att säkra trafikförhållanden och god 

tillgänglighet skapas, speciellt med tanke på de brukare som 

behöver passera Älvsjövägen för att ta sig till området. 

 

§ 8 

Övriga frågor 

Blomsterfonden 11 september 

Anders Friis informerade om att rådets besök på 

Blomsterfondens boende i Liseberg behöver flyttas fram från 

den 4:e till den 11 september.  

 

Seminarium  

Hans-Erik Kristersson berättade att han deltagit i 

Äldrecentrums seminarium om ”Minnet och hjärnan” den 8 

juni. 

 

Älvsjö servicehus förtroenderåd 

Marianne Lindqvist berättade om vad förtroenderådet tagit 

upp för frågor vid sitt senaste möte. Protokollet delges rådet 

för kännedom så snart det inkommer. 

 

__________________________ 

 

 


